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Proces – verbal 
încheiat azi 31.01.2018  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali.  Lipseste d-ul Perieteanu Gheorghe. 

In sala de sedinta se afla si d-ul Paun Tudor – auditor intern, d-na Toma Cristina si d-ul Matei 

Florin, consilieri in cadrul comp. Financiar-contabil . 

 D-ul presedinte Tanase Aniel declara deschise lucrarile sedintei . 

  D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

 D-na primar – am de clarificat situatia zonarii discutata la sedinta anterioara 

- am extras din arhiva rapoartele d-lui Perieteanu Gheorghe, proiectele de hotarare cu 

impozitele si taxele si se vede inca din anul 2007 ca lipseste zona A . 

D-na Toma Cristina, consilier in carul comp. Financiar – contabil  spicuieste din 

hotararile date incepand din anul 2007  pana in prezent si arata ca initiator este primarul, 

la comp. Financiar-contabil apara d-na Stan Ileana si spune ca lipseste zona A . Mai 

adauga faptul ca dansa a venit din anul 2013 si a pus in aplicare o hotarare de consiliu 

existenta . 

D-ul Paun Tudor, auditor intern – am respectat hotararea data de consiliul local 

- curtea de conturi a verificat conform planului, nu s-a intrat in amanunt la hotararea 

cu impozitele si taxele 

- se stie ca in trecut fostul primar lucra intr-o totala degringolada, de aceea s-a ajuns 

aici 

- hotararea a fost inaintatata la Institutia Prefectului si nu au sesizat problema la 

controlul de legalitate . 

D-na Toma Cristina – citeste din legislatie prevederile referitoare la zonare 

- la auditorul de la curtea de conturi i-am aratat hotararea consiliului local 

- exista si acum comune care nu au zona A si au zis ca abia anul acesta baga zona A 

- din 2003-2004 cred ca vine eroarea . 

 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare, se aproba  in unanimitate .     

 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste  ordinea de zi : 

           1. Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice de 
conducere si executie, functiile  contractuale de executie de la nivelul  Primariei Comunei 
Icoana 
 2.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea   retelei scolare  in baza avizului 
conform emis de I.S.J. Olt 
           3.  Prezentarea  Raportului  de audit al Camerei de Conturi  Olt nr. 2045/ 27.11.2017  



2 
 

           4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
  Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 
  1. Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice 
de conducere si executie, functiile  contractuale de executie de la nivelul  Primariei Comunei 
Icoana 
 D-na primar  da citire proiectului de hotarare . 

D-na primar – sus este in anexa indemnizatia viceprimarului, ca limita maxima  
- nu am umblat la coeficient, s-a inmultit coeficientul cu salariul minim de 1900 lei 
- se stie ca s-au mutat contributiile unitatii la salariat, nu este cine ce stie ce suma in 

plus 
- si indemnizatia consilierilor s-a majorat odata cu indemnizatia primarului . 

 Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 1 . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel  citeste pct. 2 de pe ordinea de zi :     
 2.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea   retelei scolare  in baza avizului 
conform emis de I.S.J. Olt 
 D-na primar citeste proiectul de hotarare si spune ca ramane aceeasi retea scolara, avem 
si avizul ISJ Olt . 
 Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi, si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 2 . 
            D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi: 

            3.  Prezentarea  Raportului  de audit al Camerei de Conturi  Olt nr. 2045/ 27.11.2017  
 D-na primar – raportul are 70 pagini 

- va spicuiesc constatarile din acest raport 
- citeste punctual deficientele constatate 
D-na Toma Cristina, consilier in cadrul comp. Financiar-contabil – au fost de calculat si 
recuperat taxa pe teren, cladire pentru cei care au inchiriat, concesionat de la primarie 
- la societati, impozitul pe cladire de calculeaza diferit de impozitul la persoanele 

fizice, li se face o partida separata . 
D-na primar – la terenul cu magazia d-lui Perieteanu Gheorghe vom apela la instanta de 
judecata pentru recuperare sume iar la medici s-au recuperat sumele  
- la societatile cu sediul in Icoana, auditorul a venit cu situatia de la ORC si astfel le-

am aflat . 
D-na Toma Cristina – dupa ce declara societatea, eu trebuie sa fac inspectie fiscala, sa 
vad daca s-a declarat cum trebuie 
- la d-ul Perieteanu este stabilita o suma de recuperat, contractul are lipsuri, la fel si 

procesul- verbal de predare-primire teren, nu este trecut numele ci doar semnatura . 
D-na primar – referitor la inventariere, aceasta a fost facuta insa s-a tinut cont de faptul 
ca nu este formatul corect, nu a fost declaratie gestionar 
D-ul auditor Paun Tudor – s-a precizat faptul ca nu este trecut pe forrmular numarul de 
formular MFP 
- nu ne deranjeaza, facem cum a spus auditorul . 
D-ul Matei Florin – a fost facut inventarul la leu, scos din program, insa nu aparea pe 
liste formular MFP nr. . 
D-na primar – la podete se precizeaza ca n-a fost documentatie tehnico-economica, ca  
n-au fost inventariate, insa au fost inventariate dar nu s-a recunoscut inventarul 
D-ul Paun Tudor – d-na primar va trebui sa recupereze prejudiciul in instanta 
- trebuia un proiect de executie, facturi au existat in contabilitate, s-au dat in consum 

materialele . 
D-na primar – d-ul Perieteanu Gheorghe a spus ca a realizat chesoanele pentru o punte 
pietonala la Floru insa 3 buc din cele 13 sunt pe maulul raului Vedea, punct Icoana, 
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numai 10 chesoane au fost receptionate, eu si d-ul secretar am zis ca nu se receptioneaza 
pentru ca a tot spus ca face proiect si n-a facut, de aceea cele 3 nu au mai fost 
receptionate 
- d-ul Perieteanu a scris in nota de relatii ca eu si sotul suferim de apoplexie, ca am 

sunat noi sa oprim fixarea chesoanelor in apa si de aceea n-a pus in raul Vedea decat 
3 chesoane, pe care de altfel le-a intors apa. Pentru afirmatiile respective il pot da in 
judecata . 

D-na primar – cu izlazul, la fertilizarea acestuia, d-lui State Gheorghe nu i-a zis nimeni 
sa faca proces-verbal cum ca s-a imprastiat azotatul . 
D-ul State Gheorghe – a fost vorba ca-i va plati pe cei ce dau azotatul, nu i-a platit si 
astfel s-a omis intocmirea procesului-verbal de imprastiere . 
D-na primar – masina veche a institutiei a fost gasita lipsa, unii spun ca s-a dat la fier 
vechi, este doar radiata din circulatie, valoarea este 724 RON 
- moara de la Floru a fost construita pe numele lui Perieteanu Daniel, acesta a spus ca 

nu recunoaste ca a construit-o, nu este a lui, doar a ajutat la construirea ei . Am 
demolat-o, fierul l-am folosit la sustinerea tablelor fixate pe santul facut la lacul 
serpuit . Este o sesizare ca n-a platit impozitul pe teren in suma de 3 lei . 

-  urmare a sesizarii Curtii de conturi s-a constatat plata sumelor catre d-na Toma 
Cristina in urma reincadrarii acesteia de UAT Icoana, cu toate ca nu a fost parte in 
proces. Suma trebuia recuperata de la Primar Perieteanu Gheorghe, dar a platit 
primaria . 

D-ul auditor – sentinta n-a fost in primarie, a primit-o d-ul Perieteanu Gheorghe, d-na 
primar va trebui sa recupereze suma de la persoana vinovata . 
D-na primar – la buget sa nu va mire suma mare alocata pentru procesele ce se vor 
intenta . 
D-ul State Gheorghe il intreaba pe d-ul Paun Tudor de cand este auditor al primariei  iar 
acesta raspunde ca din anul 2005, ca a respectat hotararea consiliului local de stabilire a 
impozitelor, a intrebat de chesoane si fostul primar a zis ca are documentatie, a 
recomandat inventariere podete si altele, n-a tinut cont, una ii spuneai, alta facea fostul 
primar . 
D-ul State Gheorghe – sa nu platiti pe langa dansul si dvs.  . 
D-na primar – d-ul viceprimar a spicuit din Legea nr. 18/1991 si asa este, avand casa 
trebuia sa-i dea teren celui care a construit pe terenul d-nei Liliacovenau .  
D-ul viceprimar citeste articolul din Legea nr. 18/1991 si spune ca este foarte clar . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel spune ca nu exista pentru pct. 4 de pe ordinea de zi 
intrebari, interpelari ori petitii si declara sedinta inchisa . 
  Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Tanase Aniel                 Nicolăiţă  Viorel 


